
Z á p i s č. 15/2007 
z 15. zasedání vedení sekce OB, které se konalo dne 1. 9. 2007 ve Vyhnánově 

 
P
ř
ítomni:  Petr Klimpl, Evžen Malý, Zdeněk Zuzánek, Tomáš Kalenský, Libor Slezák 

  Jan Netuka, Kristýna Bo
ř
ánková, Zdenka Králová, Ivan Matějů 

Jednání 
ř
ídil p

ř
edseda sekce OB P. Klimpl 

 
Program:  1. Aktuální informace                                                                          
 2. Kontrola úkol

ů
                                                                               

 3. Schválené materiály per-rollam 
 4. Svolání shromáždění sekce OB na prosinec                                       
 5. Informace SK o pr

ů
běhu sezóny 2007 – návrhy na opat

ř
ení               

 6. Harmonogram výběrového 
ř
ízení na po

ř
adatele závod

ů
 2009               

 7. Informace o výsledcích reprezentace (dospělí, junio
ř
i)                        

 8. Informace o výsledcích MED                                                            
 9. Výběrové 

ř
ízení na šéftrenéry dorostu a junior

ů
                                  

 10. Problematika komise rozvoje OB (p
ř
ebor škol, projekty)                     

 11. Problematika seminá
ř
e rozhodčích a trenér

ů
  

 12. Personální 
ř
ešení komisí sekce OB                                               

 13. Informace o p
ř
ípravách MS v OB 2008                                            

 14. R
ů
zné                                                                                           

 
1/15  Aktuální informace 

P
ř
edseda sekce seznámil s aktuálními informacemi 

 
2/15  Kontrola úkol

ů
 

Všechny úkoly s výjimkou personálního obsazení p
ř
edsed

ů
 komisí sekce OB byly splněny 

 
3/15 Schválené materiály per-rollam 
 Vypsání výběrového 

ř
ízení na šéftrenéry juniorské reprezentace OB a dorosteneckého výběru OB. 

 
4/15 Svolání shromáždění sekce OB 
 P

ř
edseda sekce Petr Klimpl p

ř
edložil návrh na svolání shromáždění sekce OB na termín 8. 12. 2007. 

Vedení sekce: 
a) schvaluje návrh na svolání shromáždění sekce OB 

 
5/15 Informace SK o pr

ů
běhu sezóny 2007                                       

P
ř
edseda soutěžní komise informoval o pr

ů
běhu sezóny 2007. Řada závod

ů
 proběhla na vysoké úrovni, 

některé však měly problémy. Hlavní nedostatky: 
 ŽA SMB – nezpracování mapy podle mapového klíče (poledníky) – hlavní rozhodčí L. Hrubý 
 ŽA VRL – neschválený tisk na laserové tiskárně, použití nevyzkoušené laminace – hlavní rozhodčí L. 

Hrubý 
 ŽA SJC – použití nevyzkoušené laminace – hlavní rozhodčí L. Hrubý 
 ŽA VBM – špatný tisk tratí – hlavní rozhodčí M. Pet

ř
ivalský 

 ČPŠ ABM+BBM – zrušeny kategorie pro špatně postavenou kontrolu – hlavní rozhodčí M. Pet
ř
ivalský 

 K celé problematice proběhla široká diskuse. 
 Vedení sekce OB: 

a) schvaluje doplnění směrnice „Systém rozhodčích ČSOB pro závody v OB“ bod 5.1 o větu: 
V p

ř
ípadě závažného nebo opakovaného neplnění povinností hlavního rozhodčího m

ů
že vedení 

sekce OB na návrh skupiny rozhodčích odebrat již p
ř
idělenou licenci R1. 

b) pověřuje soutěžní komisi vypracováním systému kontroly p
ř
íprav jednotlivých celostátních závod

ů
; 

p
ř
i neplnění požadavk

ů
 kontroly v daných termínech bude moci býti po

ř
adatelství závodu odebráno. 

 
6/15  Harmonogram výběrového 

ř
ízení na po

ř
adatele závod

ů
 2009               

 P
ř
edseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl p

ř
edložil Harmonogram výběrového 

ř
ízení na 

po
ř
adatele závod

ů
 soutěží ČSOB v OB 2009. Současně informoval o p

ř
ipraveném 1. kole výběrového ř

ízení na po
ř
adatele závod

ů
 soutěží ČSOB v OB 2009. Do harmonogramu byla doplněna věta, že jedna 



osoba smí vykonávat funkci hlavního t¨rozhodčího s odstupem minimálně 2 měsíc
ů
 (netýká se závod

ů
 

o jednom víkendu). 
Vedení sekce: 
a) schvaluje Harmonogram výběrového 

ř
ízení na po

ř
adatele závod

ů
 soutěží ČSOB v OB 2009 

b) bere na vědomí vypsání 1. kola výběrového 
ř
ízení na po

ř
adatele závod

ů
 soutěží ČSOB v OB 2009 

 
7/15  Informace o výsledcích reprezentace (dospělí, junio

ř
i)                        

 P
ř
edseda sekce OB Petr Klimpl p

ř
edložil písemně výsledky reprezentace na proběhlých vrcholných 

světových akcích v roce 2007 – MS a MSJ. Výsledky byly v roce 2007 velmi dobré. Podrobné 
vyhodnocení výsledk

ů
 reprezentace a zabezpečení činnosti reprezentace na rok 2008 bude projednáno na 

jednání vedení sekce OB dne 28. 9. 2007 za účasti šéftrenér
ů
 reprezentačních družstev dospělých i 

junior
ů
.  

Vedení sekce: 
a) bere na vědomí p

ř
edložené výsledky reprezentace OB v roce 2007 

 
8/15  Informace o výsledcích MED                                                            
 P

ř
edsedkyně komise talentované mládeže Zdenka Králová p

ř
edložila písemně výsledky reprezentace na 

ME dorostu 2007. Podrobné vyhodnocení výsledk
ů
 výběru dorostu a jeho zabezpečení činnosti na rok 

2008 bude projednáno na komisi talentované mládeže a bude p
ř
edloženo vedení sekce OB dne 28. 9. 

2007. 
 Vedení sekce: 

a) bere na vědomí p
ř
edložené výsledky na ME dorostu v roce 2006 

 
9/15  Výběrové 

ř
ízení na šéftrenéry dorostu a junior

ů
                                  

 Vedení sekce OB projednalo výběrového 
ř
ízení na šéftrenéra reprezentačního družstva junior

ů
. P

ř
išla 

jediná p
ř
ihláška Libora Z

ř
ídkaveselého. Vedení sekce vyhlásilo vítězem výběrového 

ř
ízení Libora 

Z
ř
ídkaveselého. 

 Vedení sekce: 
a) navrhuje P ČSOB jmenovat Libora Z

ř
ídkaveselého šéftrenérem reprezentačního družstva junior

ů
 

OB na další období, tj. do 31. 8. 2009. 
Vedení sekce OB projednalo výběrového 

ř
ízení na šéftrenéra výběru dorostu. Nep

ř
ihlásil se nikdo. 

Vedení sekce OB ruší vypsané výběrové 
ř
ízení. Stávající šéftrenér Jan Potštejnský nepodal p

ř
ihlášku do 

výběrového 
ř
ízení, neboť neplnil jednu z podmínek vypsaného výběrového 

ř
ízení. Vedení sekce 

doporučuje, aby Jan Potštejnský pokračoval v rámci kariérního r
ů
stu v práci šéftrenéra výběru dorostu i 

v dalším období. 
 Vedení sekce: 

b) navrhuje P ČSOB pověřit Jana Potštejnského funkcí šéftrenéra výběru dorostu OB na další období, 
tj. do 31. 8. 2009. 

 
10/15  Problematika komise rozvoje OB 
 P

ř
edsedkyně komise rozvoje OB seznámila: 

- s pr
ů
během P

ř
eboru škol 2006/2007 (soutěž proběhla na vyšší kvantitativní i kvalitativní úrovni než 

v p
ř
edchozích letech) 

- s p
ř
ípravou P

ř
eboru škol 2007/2008 (celostátní finále bude v Hradci Králové) 

- s pr
ů
běžnou realizací projektu výukové mapy (podklady do tisku nutno dodat do 10. 9. 2007)  

- o jednání s AŠSK o za
ř
azení do školícího plánu AŠSK akreditovaného kurzu instruktor OB 

- o zpoždění v realizaci projektu pevných kontrol 
 Vedení sekce: 

a) Bere na vědomí informaci o komise rozvoje OB 
 
11/15  Problematika seminá

ř
e rozhodčích a trenér

ů
  

 Vedení sekce projednalo konání tradičního seminá
ř
e rozhodčích a trenér

ů
. Seminá

ř
 se uskuteční 23. – 

25. 11. 2007, po organizační a obsahové stránce bude mít seminá
ř
 na starost Ji

ř
í Strnad. Místo bude 

určeno dodatečně. 
Vedení sekce: 
a) bere na vědomí informaci o p

ř
ípravě seminá

ř
e rozhodčích a trenér

ů
 

 



12/15  Personální 
ř
ešení komisí sekce OB                                               

Vedení sekce OB projednalo nedobrou personální situaci v oblasti metodické komise, komise mediální a 
komise reprezentace. Činnost komisí je nutné velmi rychle aktivizovat. 
Vedení sekce: 
a) ukládá všem člen

ů
m vedení sekce hledat nového p

ř
edsedu komise 

 
13/15  Informace o p

ř
ípravách MS v OB 2008                                            

 První místop
ř
edseda OV MS v OB 2008 podal informaci i p

ř
ípravách MS 2008. 

Vedení sekce: 
a) bere na vědomí informaci o p

ř
ípravě MS 2008 

 
14/15  R

ů
zné                                                                                           

- P
ř
edsedkyně KTM Zdenka Králová informoval o dalším kole dotací na SCM od Nadace OB – 

nutnost dodržet všechny požadavky výběrového 
ř
ízení 

- P
ř
edsedkyně komise rozvoje OB Kristýna Bo

ř
ánková požádala o za

ř
azení do programu seminá

ř
e 

p
ř
ednášky o trailu 

- Byl vysloven požadavek na urychlené zajištění školení T2 – p
ř
edseda sekce OB projedná možnost 

zajištění na SG ve Vrbně pod Pradědem (snaha využít k p
ř
ednáškám absolventy T1 z posledních let, 

do kterých svaz investoval finanční prost
ř
edky) 

 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Další schůze vedení sekce OB bude v pátek 28. 9. 2007 v Opavě 
 
 


